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В статье исследуется теоретико-правовая сущность подотрасли права и правового института. Приведена научная 
полемика по вопросу определения финансового контроля как подотрасли финансового права, объединяющей группу 
правовых институтов внутри одной отрасли. Сделан вывод о правовой природе аудита как вида финансового контроля 
со своими характерными чертами, обеспечивающими его независимость в качестве самостоятельного института в си-
стеме финансового права.
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The article examines in detail the theoretical and legal essence of the concepts of the sub-branch of law and the legal Institute.  
The article presents a scientific debate on the definition of financial control as a sub-branch of financial law that unites a group 
of legal institutions within a single industry. The conclusion is made about the legal nature of audit as a type of financial control 
with its own characteristics that ensure its independence as an independent institution in the system of financial law.
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